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证书编号：197HACCP2500075
兹 证 明
湖北农谷晟辉供应链管理有限公司

统一社会信用代码：91420102MAEHWWMBXX
注册地址：湖北省武汉市江岸区江岸路8号融链武汉江岸云仓7号库五号项目9-12柱建筑        邮编: 430000

经营地址：湖北省武汉市江岸区江岸路8号融链武汉江岸云仓7号库五号项目9-12柱建筑        邮编: 430000

管理体系符合
《危害分析与关键控制点（HACCP）体系认证要求（V1.0）》标准要求
认证范围：

位于湖北省武汉市江岸区江岸路8号融链武汉江岸云仓7号库5号项目9-12柱建筑的湖北农谷晟辉供应链管理有限公司的食用农产品（蔬果）的销售

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期：2025年12月17日                  

有效期至：2028年12月16日
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Registration No. 197HACCP2500075
This is to certify that

Hubei Nonggushenghui Supply Chain Management Co., Ltd.
The social credit code：91420102MAEHWWMBXX
Registered Address: Building of Pillars 9-12, Project 5, Warehouse 7, Ronglian Wuhan Jiang'an Cloud Warehouse, No. 8 Jiang'an Road, Jiang'an District, Wuhan City, Hubei Province  
Audit Address: Building of Pillars 9-12, Project 5, Warehouse 7, Ronglian Wuhan Jiang'an Cloud Warehouse, No. 8 Jiang'an Road, Jiang'an District, Wuhan City, Hubei Province  
Which is in conformity with

HACCP  Requirments V1.0

This certificate covers the following scope of

Hubei Nonggushenghui Supply Chain Management Co., Ltd., located in the 9-12 Pillar Building of Project 5, Warehouse 7, Ronglian Wuhan Jiang'an Cloud Warehouse, No.8 Jiang'an Road, Jiang'an District, Wuhan City, Hubei Province, is engaged in the sales of edible agricultural products (fruits and vegetables).

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.
The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)

Search(www.china-isc.org.cn) 

Issue      Date：2025-12-17         

    Expiration Date: 2028-12-16


HACCP管理体系认证证书
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HACCP management system Certificate
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